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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE 
 konaného dne 26. 6. 2023 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 
Přítomni:   Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, 

Bc. Lenka Kristková, Ing. Josef Pytloun a Jaroslav Najman  

Omluveni:   Jaroslav Kristek, Martin Hozák a David Vincour 

    

Program: 

1. Schválení rozpočtového opatření č. 1 

2. Schválení závěrečného účtu obce Hlavice za rok 2022 současně se zprávou o 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 

3. Schválení účetní závěrky obce Hlavice za rok 2022 

4. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Hlavice za rok 2022 

5. Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci a o zřízení 

věcného práva č. 1450/ULB/2023  

6. Schválení Smlouvy na akci „Zřízení kuchyně, jídelny a stavebních úprav tělocvičny (2. 

etapa)“  

7. Schválení Smlouvy o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Lib. kraje na akci 

„Bez odpadu“ 

8. Schválení Dokumentace pro územní souhlas a souhlas s realizací jímky část obce 

Vápno 

9. Žádost o odkup pozemku k.ú. Vápno 

10. Vyjádření se k nové distribuční trafostanici a k smlouvě o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene a dohodě o umístění stavby č. IV-12-4023937 

11. Žádost o vyjádření se k dokončení elektrické přípojky  

12. Souhlas s účastí obce ve výzvě RES+ č.3/2022 s názvem Komunální FVE pro malé obce 

13. Souhlas s účastí obce ve výzvě Nadace Partnerství – Lidé a příroda pod názvem 

Sázíme budoucnost 

14. Souhlas s účastí obce ve výzvě Agentury ochrany přírody a krajiny ČR 

15. Poskytnutí účelové dotaze od Libereckého kraje na ošetření zeleně  

 

 

1. Schválení rozpočtového opatření č. 1 

OZ bylo paní Hajskou předneseno k odsouhlasení v pořadí první rozpočtové opatření 
v letošním roce.  
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Zastupitelstvo obce rozpočtové opatření číslo 1. jednohlasně schvaluje. 
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 
2. Schválení závěrečného účtu obce Hlavice za rok 2022 současně se zprávou o 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 

OZ obce Hlavice bylo seznámeno a projednalo návrh závěrečného účtu obce Hlavice, dle 
přiloženého návrhu závěrečného účtu za rok 2022 – bod I-X současně s přiloženou zprávou o 
výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022 obce Hlavice. 
Dále byly předloženy – Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu obce Hlavice sestavený k 31. 12. 
2022, Rozvaha k 31. 12. 2022, Inventarizační zápisy k 31. 12. 2022, Inventarizační zpráva 
obce Hlavice k 31. 12. 2022 – dle inventur OÚ, ZŠ a MŠ. 
 
OZ obce Hlavice se usneslo a schvaluje všemi přítomnými členy závěrečný účet obce Hlavice 
za rok 2022, dle přiloženého návrhu závěrečného účtu obce Hlavice za rok 2022, včetně 
zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce Hlavice za rok 2022 bez výhrad.  
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 
3. Schválení účetní závěrky obce Hlavice 

Zastupitelstvo obce Hlavice schvaluje účetní závěrku obce Hlavice za rok 2022. Přílohou 
tohoto usnesení je protokol o schválení účetní závěrky obce Hlavice. 
OZ byly předloženy výkazy: Rozvaha, Výkaz zisku a ztrát, Příloha za rok 2022 a zpráva o 
inventarizaci k 31. 12. 2022 viz přiložené přílohy. 
 
OZ obce Hlavice se usneslo a všemi přítomnými členy bez výhrad schvaluje účetní závěrku 
obce Hlavice za rok 2022. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 
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4. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Hlavice za rok 2022 

Zastupitelstvo obce Hlavice schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Hlavice 
za rok 2022. 
Přílohou tohoto usnesení je protokol o schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a 
MŠ Hlavice. 
 
OZ byly předloženy výkazy: Rozvaha, Výkaz zisků a ztrát, Příloha za rok 2022 a zpráva o 
inventarizaci k 31. 12. 2022, viz přiložené přílohy. 
 
OZ obce Hlavice se usneslo a všemi přítomnými členy bez výhrad schvaluje účetní závěrku 
příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Hlavice za rok 2022. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 
5. Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci a o zřízení 

věcného práva č. 1450/ULB/2023  
 

ZO bylo paní starostkou seznámeno s obsahem Smlouvy o bezúplatném převodu 
vlastnického práva k nemovité věci a o zřízení věcného práva č. 1450/ULB/2023 včetně 
návrhu na vklad práva do katastru od Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových 
týkající se pozemku p.č. 637/2 ostatní plocha, ostatní komunikace v k.ú. Hlavice část obce – 
Lesnovek. 
 
Zastupitelstvo obce Hlavice schvaluje bezúplatný převod pozemku v k.ú. Hlavice pozemková 
parcela č. 637/2 ostatní plocha, ostatní komunikace z vlastnictví státu do vlastnictví obce 
Hlavice, včetně znění Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci a 
o zřízení věcného práva č. 1450/ULB/2023. 
Zároveň zastupitelstvo obce pověřuje paní starostku jejím podpisem. 
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

6. Schválení Smlouvy o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Lib. kraje na akci 
„Zřízení kuchyně, jídelny a stavební úpravy tělocvičny v Hlavici (2. etapa)“  
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ZO bylo paní starostkou seznámeno s obsahem Smlouvy č. OLP/2514/2023 o poskytnutí 
účelové dotace z Dotačního fondu Lib. Kraje Program 2.1 – Program obnovy venkova na akci 
„Zřízení kuchyně, jídelny a stavební úpravy tělocvičny v Hlavici (2. etapa)“ ve výši 400.000 Kč. 
 
ZO Smlouvu projednalo a jednohlasně schválilo. Zároveň zastupitelstvo obce pověřuje paní 
starostku jejím podpisem. 
 
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

7. Schválení Smlouvy o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Lib. kraje na akci 
„Bez odpadu“ 

 
ZO bylo paní starostkou seznámeno s obsahem Smlouvy z Dotačního fondu Lib. kraje 
program č.: 8.5 Podpora prevence vzniku odpadů, využití bioodpadů a odděleného 
sběru kovových odpadů č. OLP/2409/2023 na akci „Bez odpadu“, ze kterého bude 
financováno dokoupení vratných kelímků, zakoupena myčka vhodná k jejich profi mytí a dále 
sáčky na opětovné použití a látkové tašky pro ZŠ a MŠ Hlavice. 
 
ZO Smlouvu projednalo a jednohlasně schválilo. Zároveň zastupitelstvo obce pověřuje paní 
starostku jejím podpisem. 
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

8. Schválení Dokumentace pro územní souhlas a souhlas s realizací jímky část obce 
Vápno 

 
ZO byla paní starostkou předložena pro prostudování Dokumentace pro vydání územního 
souhlasu s realizací výstavby žumpy pro ev. č. 12, par. Č. 67, 105/9, 105/21 v k.ú. Vápno ve 
vlastnictví žadatele a na jeho náklady. 
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ZO vše projednalo a jednohlasně schválilo. 
 

Hlasováno bylo: 

Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 
9. Žádost o odkup pozemku k.ú. Vápno 

 
ZO byla paní starostkou předložena k projednání žádost o odkup pozemku p. č. 93 v k.ú. 

Vápno o výměře 201 m² zahrada.  

Záměr o prodeji v.u. pozemkové parcely byl řádně vyvěšen.  

ZO žádost projednalo za celkovou cenu Kč 8 040,- jednohlasně odsouhlasilo s podmínkou, že 
administrativní povinnosti a veškeré náklady spojené s prodejem pozemku uhradí kupující.  
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 
10. Vyjádření se k nové distribuční trafostanici a ke Smlouvě o budoucí smlouvě o 

zřízení věcného břemene a dohodě o umístění stavby č. IV-12-4023937 
 
paní starostkou byla ZO předložena žádost společnosti Kollert Elektro o projednání SoBS ke 
stavbě nové „chytré“ distribuční trafostanice LB_1394 a to na p.p.č. 737 v k.ú. Vápno, dále 
smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-
4023937 s vyplacením jednorázové náhrady odpovídající výpočtu ocenění práv zřízení 
věcného břemene včetně bonusu 20 % ve výši Kč 29 100,-. Zároveň byla předložena žádost o 
vydání rozhodnutí pro povolení zvláštního užívání pozemní komunikace – umístění 
inženýrských sítí v silničním pozemku.  
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ZO žádost, smlouvu o smlouvě budoucí i vyjádření projednalo a jednohlasně schválilo. 
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 
 
 

11. Žádost o vyjádření se k dokončení elektrické přípojky  
 
paní starostkou byla ZO předložena žádost investora o vyjádření se k dokončení přípojky 
v části obec – Končiny, jako podklad ke kolaudaci.  
 
Co se týče překopu místní komunikace bylo investorovi zastupitelstvem obce usnesením č. 1 
ze zasedání ZO dne 3. 4. 2023 dáno za povinnost vrácení dotčené části komunikace do 
původního stavu –> oprava penetrací a finální úprava emulzí. 
 
Byla zhotovena fotodokumentace a provedeno místní šetření několika členy zastupitelstva 
obce, na jehož základě není možné vydat kladné vyjádření k dokončení v.u. elektrické 
přípojky.  
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

12. Souhlas s účastí obce ve výzvě RES+ č.3/2022 s názvem Komunální FVE pro malé 
obce 

 
paní starostka požádala ZO o vyjádření souhlasu s účastí obce ve výzvě Státního fondu 
životního prostředí ČR RES+ č. 3/2022 týkající se Komunálních FVE pro malé obce, ve které 
mohou obce čerpat až 75 % podporu na pořízení fotovoltaických systémů na střechy 
veřejných (nekomerčních) budov vlastněných žadatelem, a to včetně ukládání energie, 
souvisejících rekonstrukcí střech a vnitřních rozvodů či pořízení systémů na řízení spotřeby 
energie.  
 
ZO případnou účast ve v.u. výzvě jednohlasně schválilo a paní starostku požádalo o 
provedení kroků ke shromáždění dalších informací týkající se potřebných podkladů.  
 
Hlasováno bylo: 
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Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 
13. Souhlas s účastí obce ve výzvě Nadace Partnerství – Lidé a příroda pod názvem 

Sázíme budoucnost 
 
paní starostka požádala ZO o vyjádření souhlasu s účastí obce ve výzvě Nadace Partnerství – 
Lidé a příroda pod názvem Sázíme budoucnost s cílem zlepšení životního prostředí 
prostřednictvím výsadby stromů s grantem do 150 000 Kč.  
Stromy musejí být vysazeny pouze na veřejně přístupných místech, a tak paní starostka 
navrhla jako vhodnou lokalitu dosázení již stávající „Aleje ovocných stromů k Vápnu“ a to 
v termínu podzim 2023. 

 
ZO účast ve v.u. výzvě jednohlasně schválilo a paní starostku požádalo o provedení kroků ke 
shromáždění dalších informací týkající se potřebných podkladů.  
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

14. Souhlas s účastí obce ve výzvě Agentrury ochrany přírody a krajiny ČR 
 
 

paní starostka požádala ZO o vyjádření souhlasu s účastí obce ve výzvě Agentury ochrany 

přírody a krajiny ČR k podání žádosti o poskytnutí dotace v rámci Operačního programu 

Životního prostředí 2021–2027 s realizací do 31. 12. 2029 s minimální výší způsobilých 

realizačních výdajů 250 000 Kč a s 85 % plněním.  

Paní starostkou bylo navrženo, že bude vytvořen plán údržby a výsadby nové zeleně jako 

podklad k podání žádosti.  

 ZO účast ve v.u. výzvě jednohlasně schválilo a paní starostku požádalo o provedení kroků ke 
shromáždění informací týkající se potřebných podkladů.  
 
Hlasováno bylo: 

 
Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 
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15. Poskytnutí účelové dotaze od Libereckého kraje na ošetření zeleně  
 
ZO bylo paní starostkou informováno o získání dotace od Libereckého kraje na ošetření 
zeleně v akci „ Ošetření a stabilizace lipové aleje v obci Hlavici – Vápno – 2.etapa “. Z toho 
důvodu ZO pověřilo paní starostku podepsáním smlouvy s Libereckým krajem. 
Hlasováno bylo: 

 
Pro  -          (6)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

Diskuse: 

- Pan J. Pytloun vznesl dotaz ohledně toho, zda byla na obecení úřad podána žádost o 

povolení o umístění cedule slepá ulice, a to v obci Hlavice – směr od bytových domů 

pod venkovní areál „Dupanda“. Paní starostka to komentovala tím, že jí se nikdo ani 

ústně či písemně nedotazoval, a také doplnila, že povolení místní a přechodné úpravy 

provozu na místních komunikacích vydává příslušný správní úřad, v tomto případě 

úřad s rozšířenou působností Liberec, který posoudí žádost včetně jejich příloh. 

Různé: 

OZ bylo paní starostkou informováno o tom, že: 

1) Byla získána dotaze od Libereckého kraje na ošetření zeleně  

2) Probíhá výběrové řízení na zhotovitele akce „Výměna podhledu v objektu 

tělocvičny“ financované z dotace od NSA 

3) Byla podána žádost o dotaci na rekonstrukci zbylých částí budovy 

tělocvičny u MMR 

4) Probíhá rekonstrukce centrálního kříže na hřbitově 

5) Probíhají přípravy na tradiční hlavickou pouť 

6) Byla podána žádost o cenovou nabídku na opravu silnice na Vápně 

 

 

Paní starostka a zastupitelé obce děkují všem 

brigádníkům, kteří se podíleli na čištění požárních nádrží 

na Vápně a v Hlavici.  

 

Speciálně děkujeme SDH Hlavice a SK Hlavice za 

organizaci krásných výročních oslav. 
 

 
Termín dalšího zastupitelstva není v tuto chvíli stanoven a bude včas a řádně 

komunikován. 
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V Hlavici dne: 26. 6. 2023 

Zapsala: Bc. Lenka Kristková 

 

………………………………………………………   ..…………………………………………………… 

Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská   Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 


